
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 44
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt regeringen påregner skattestigninger
eller skattelettelser for erhvervsejendomme sammenlignet med i dag. I forlæn-
gelse heraf bedes ministeren skønne over provenuet fra ejendomsbeskatnin-
gen fra erhvervsejendomme i forbindelse med den nye vurdering, herunder
set som andel af den samlede ejendomsbeskatning. Svaret bedes opdelt i de
forskellige former for erhvervsejendomme, erhverv/produktion, lejelejligheder
og andelsboliger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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